

**From:** Bruxelles I noreply@myschoolmanagement.com

**Subject:** Sample the letter you may receive in case of a positive case of Covid-19 / Exemple de la lettre que vous pourriez recevoir en cas de résultat positif au test Covid-19.

**Date:** 2020. September 7. 16:24

**To:** kathryn.mathe@yahoo.com

BI



This message was sent by Mr Jimmy GODEFROIDT. Use [jimmy.godefroidt@eursc.eu](mailto:jimmy.godefroidt@eursc.eu) to reply to this email.

Dear parents, students and colleagues,

We are sending you today, in attachment, the two sample mails that you may receive in the coming days and months in the event that a member or members of the school community are identified as positive for COVID – 19.

The first template mail relates to 1 person being diagnosed as positive in the class/group of close contacts of your child. In this case you will receive mail A, reminding you to be extra vigilant for the symptoms of COVID-19. This mail requires no further action on your part or on the part of the school. In this case your child is welcome at school and does not need to quarantine or be tested.

The second template relates to 2 persons being diagnosed as positive in the class/group of close contacts of your child. In this case you will receive mail B. In this case all those students who have attended the same class / group of close contacts as BOTH positive cases **will need to be quarantined and tested for the virus.**

We are sending these mails to prepare all parents in case we will need to send either of them to you in the future.

*On behalf of Brian GOGGINS, Director*

---

Chers parents, étudiants et collègues,

Nous vous envoyons aujourd'hui, en pièce jointe, les deux modèles de courrier que vous pourriez recevoir dans les jours et les mois à venir dans le cas où un ou plusieurs membres de la communauté scolaire seraient identifiés comme positifs au COVID - 19.

Le premier modèle de courrier électronique concerne une personne diagnostiquée comme positive dans la classe/le groupe de contacts proches de votre enfant. Dans ce cas, vous recevrez le courrier A, vous rappelant d'être particulièrement vigilant quant aux symptômes du COVID-19. Ce courriel ne nécessite aucune autre action de votre part ou de la part de l'école. Dans ce cas, votre enfant est le bienvenu à l'école et n'a pas besoin d'être mis en quarantaine ou d'être testé.

Le second modèle concerne deux personnes diagnostiquées positives dans la classe/le groupe de contacts proches de votre enfant. Dans ce cas, vous recevrez le courrier B. Dans ce cas, tous les élèves qui ont fréquenté la même classe/le même groupe de contacts étroits que les DEUX cas positifs **devront être mis en quarantaine et subir un test de dépistage du virus.**

Nous envoyons ces courriels pour préparer tous les parents au cas où nous aurions besoin de vous envoyer l'un d'eux à l'avenir.

*Au nom de Brian GOGGINS, Directeur*

**File(s):**

[Letter A - COVID - 1 CAS.pdf](#)

[Letter B - COVID - 2 CAS.pdf](#)

Schola Europaea, Bureau du Secrétaire général des Ecoles européennes, c/o Commission européenne, Rue Joseph II, 30 - 2ème étage, Bruxelles, B-1049, Belgique

You're receiving this email because you are a member of the school's community

To unsubscribe please [click here](#)